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Til Klima-, Energi- og bygningsministeriet.

Følgende henvendelse vedrørende L 86 bedes medtaget i udvalgsbehandlingen af lovforslaget:

En række af energiministerens betragtninger vedrørende rentabiliteten for nuværende og kommende 
solcelleejeres anlægsinvesteringer er allerede behandlet i de talrige henvendelser, der er registreret.
Jeg kan her nævne:

 Anskaffelsespris og prisudvikling 
 Lånerente 
 Procentdel af egenproduktionen, der forbruges ved timeafregning 
 Opkrævning af nettariffer

Alle disse faktorer har potentielt stor betydning for de udregninger, som har været grundlaget for den 
politiske accept af lovforlagets fremsættelse i den nuværende form, og jeg mener, at Energistyrelsens tal i 
høj grad kan anfægtes. Dette fremgår også af de hidtil offentliggjorte henvendelser til udvalget.

En yderligere faktor, som efter mit vidende ikke har været behandlet, er beskatningen. Dette har naturligvis 
også betydning for de overvejelser, som både udvalget og solcelleejere in spe må gøre sig.
Vil der fremdeles være en skattefri bundgrænse? Vil der være uændrede skatteforhold for nuværende 
anlægsejere?

Venlig hilsen

Hans Ingemann Petersen
Signesvej 28
9800 Hjørring

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget 2012-13
L 86 Bilag 16
Offentligt


